

LEDARTRÄFF 6/5 2018

Närvarande: Annelie Knutsson, Ann-Catrin Andersson, Magnus Lestander, Berith Dahlgren, Mats Coreth, Katarina Martinsdotter Frohm, Magnus Strömberg, Lars Appelfeldt, Mikael Nyström, Mikael Fransson, Daniel Eriksson, Rainer Åberg, Charlotte Lundberg, Joakim Axelsson, Peter Eriksson, Tom Norrman, Emmalina Lundström, Lina Strömberg, Anna Johansson,

1. Presentation

De nya medlemmarna i Fotbollssektionen presenterar sig.

2. Bingotider

Vi informerar om ändringarna som skett för sommarbingon.

De datum som gäller nu är 20/5 flickor -08, 19/8 pojkar -08 och 9/9 pojkar -06.

Det behövs minst 5 personer/tillfälle.

3. Arrangemangsansvar till Spölandscupen

Styrelsen har beslutat att vi ska genomföra Spölandscupen även denna sommar men i något mindre format. Till detta kommer det behövas två föräldrar från varje lag som ska sitta med i cupgruppen.

Vi uppmanar tränarna att prata med respektive lag.

4. Matchvärdar

Från och med i år skall det finnas matchvärdar på alla matcher.

Svenska Fotbollförbundet (SvFF) har beslutat att införa "Nolltolerans" mot våld/hot och ordningsstörningar på och kring fotbollsplaner i Sverige. Det har inkommit en rad önskemål från föreningar, domare och föräldrar att det ska göras något för att stävja trakasserier mot domare.

Västerbottens Fotbollförbund har därför beslutat att varje förening/lag skall ha utsedda matchvärdar, vars uppgift är att verka för ett gott klimat för alla på och kring fotbollsplanen. Denna information finns på VFFs hemsida men skall även läggas in på SVIFs sida.

5. Träningsavgifter

Tränarna behöver påminna föräldrarna i respektive lag om att medlems och träningsavgiften skall betalas in efter de tre provtillfällena i början av säsongen. Detta för att barnen ska kunna få fortsätta träna och bli kallade till match. Till de som inte betalat kanske vi borde skicka faktura så att inte tränarna behöver tjata? Annelie pratar med Carina.

6. Faddrar

Vi påminner om att 07ornas ledare är faddrar för 10rnas ledare. Dessa kan med fördel kontakta varann för att kunna få hjälp med exempelvis hur man lägger upp en lagsida, hur man bokar domare, lämnar in domarkvitton, bokar matcher, bokar planer, fördelar arbetsuppgifter för laget o.s.v.

7. Klubbhuset

Vi berättar att det har kommit in önskemål om att klubbhuset skall hållas öppet under träningar så att föräldrar ska kunna vistas där inne och att man ska kunna ha tillgång till toaletterna.

Vi beslutar att iallafall hålla toaletterna på utsidan byggnaden upplåsta och att ansvaret för att låsa dessa har sista tränaren som lämnar anläggningen. Vi behöver också hjälpas åt att hålla klubbhuset rent och snyggt.

8. Första träningen för P11 och F11

Vi pratar kring hur första träningen för dessa gick och allt hade gått bra och det hade varit 27 pojkar och 25 flickor där.

9. Sektionsmedlemmar

Vi önskar bli fler i fotbollssektionen och ledarna gärna får påminna föräldrarna i deras lag om detta.

10. Domarersättning

Fotbollsförbundet har för säsongen 2018 rekommenderat en höjning av domararvodet vilket vi kommer att följa. Ny ersättning är 5 manna 130 kr, 7 manna 200 kr och 9 manna 330 kr.

Ann-Catrin lägger ut detta på lagetsidan.

11. Övriga frågor

- **Jämställdhet** Det hade kommit in funderationer kring hur vi i föreningen jobbar med jämställdhet. Varför man delar upp kill och tjejlag efter kön i de yngsta åldrarna och även varför ungdomarna som håller i provapå-träningen för flickor och pojkar -11 delade upp sig så att killarna hade hand om killgruppen och tjejerna om tjejgruppen. Bra synpunkter som vi i fotbollssektionen tar med oss och pratar vidare om.
- **Nycklar** Det efterfrågades fler nycklar till herrjuniorers omklädningsrum. Magnus Lestander fixar en nyckelgömma att sätta utanför.
- **Fotbollsskola** Vi från sektionen meddelade att vi tyvärr inte har resurser för att kunna hålla i fotbollsskolan i år men kommer komma tillbaka nästa år med nya krafter.
- **Domarlista** Det är 23 st är anmälda till domarutbildningen SVIF kommer tillhandahålla. Efter detta upprättar Magnus Strömberg en ny domarlista och lägger ut på lagetsidan.
- **Planfördelning** Från i år gäller nya planstorlekar. Vem kitar och vem gör planfördelningen? Rainer kollar med sitt lag om dom vill ta på sig kittingen och Annelie kollar upp vem som kan ta på sig att göra planfördelningen.
- **Matchvärdar** Svenska Fotbolls förbundet (SvFF) har beslutat att införa "Nolltolerans" mot våld/hot och ordningsstörningar på och kring fotbollsplaner i Sverige. Det har inkommit en rad önskemål från föreningar, domare och föräldrar att det ska göras något för att stävja trakasserier mot domare. VFF har därför beslutat att varje förening/lag skall ha utsedda matchvärdar, vars uppgift är att verka för ett gott klimat för alla på och kring fotbollsplanen. Ann-Catrin lägger upp info kring detta på lagsidan.
- **Ekonomi** Hur ser ekonomin för föreningen ut just nu? Hur används pengarna som initialt var budgeterade för damlaget?
- **GDPR** Hur omfattas vi av GDPR och vilka förändringar behöver vi göra? Carina behöver kolla på detta.
- **Medlems och träningsavgift** Hur tänker vi kring detta för exempelvis nyanlända eller andra som saknar betalningsförmåga då vi samtidigt säger att fotboll är för alla. Kan kommunen hjälpa till? Eller Majblomman? Vi tar detta på nästa möte med huvudstyrelsen.